
Časová značka
Jméno a příjmení rodiče – 

člena Spolku rodičů ZUŠ 

E-mail rodiče – člena 

Spolku rodičů ZUŠ

Volba výboru Spolku - Valná 

hromada schvaluje navrhované 

složení výboru Spolku, který je 

složen z 5 stávajících členů v 

souladu s čl. VIII., bod 1., stanov 

Spolku.

Zpráva o činnosti a hospodaření 

Spolku za uplynulé období 1. 

11.2023 - 31. 10. 2024 - viz 

příloha emailu - Valná hromada 

bere na vědomí zprávu o činnosti 

a hospodaření Spolku.

Schválení účetní závěrky Spolku 

za rok 2023 - viz příloha emailu - 

Valná hromada schvaluje účetní 

závěrku Spolku za období 1. 1. 

2023 – 31. 12. 2023.

Výroční zpráva o činnosti školy 

ZUŠ Iši Krejčího Olomouc - viz 

příloha emailu - Valná hromada 

bere na vědomí zprávu o činnosti 

ZUŠ a jednotlivých oborů.

Schválení výše členského 

příspěvku na školní rok 2025/2026 

- Valná hromada schvaluje na 

školní rok 2025/2026 členský 

příspěvek ve výši 300,- Kč na 

rodinu a termín pro jeho zaplacení 

do 31. 10. 2025.

Různé - podněty od členů - zde 

můžete vypsat dotazy, podněty.

11.11.2024 10:06:02 Anonymizováno PRO PRO PRO PRO PRO

11.11.2024 10:26:14 Anonymizováno PRO PRO PRO PRO PRO

11.11.2024 10:26:45 Anonymizováno PRO PRO PRO PRO PRO

11.11.2024 10:53:08 Anonymizováno PRO PRO PRO PRO PRO

11.11.2024 13:01:59 Anonymizováno PRO PRO PRO PRO PRO

11.11.2024 18:15:17 Anonymizováno PRO PRO PRO PRO PRO

11.11.2024 19:47:53 Anonymizováno PRO PRO PRO PRO PRO

11.11.2024 20:13:16 Anonymizováno PRO PRO PRO PRO PRO

11.11.2024 20:22:09 Anonymizováno PRO PRO PRO PRO PRO

11.11.2024 20:47:06 Anonymizováno PRO PRO PRO PRO PRO

11.11.2024 21:04:01 Anonymizováno PRO PRO PRO PRO PRO

11.11.2024 21:26:55 Anonymizováno PRO PRO PRO PRO PRO

11.11.2024 21:49:00 Anonymizováno PRO PRO PRO PRO PRO

11.12.2024 4:44:00 Anonymizováno PRO PRO PRO PRO PRO

11.12.2024 6:05:05 Anonymizováno PRO PRO PRO PRO PRO

11.12.2024 6:59:15 Anonymizováno PRO PRO PRO PRO PRO

11.12.2024 8:10:55 Anonymizováno PRO PRO PRO PRO PRO

11.12.2024 8:15:00 Anonymizováno PRO PRO PRO PRO PRO

11.12.2024 8:15:22 Anonymizováno PRO PRO PRO PRO PRO

11.12.2024 8:15:23 Anonymizováno PRO PRO PRO PRO PRO

11.12.2024 8:17:48 Anonymizováno PRO PRO PRO PRO PRO

11.12.2024 8:58:29 Anonymizováno PRO PRO PRO PRO PRO

11.12.2024 9:29:22 Anonymizováno PRO PRO ZDRŽEL SE PRO PRO

11.12.2024 9:44:25 Anonymizováno PRO PRO PRO PRO PRO Žádné

11.12.2024 9:59:02 Anonymizováno PRO PRO PRO PRO PRO

11.12.2024 10:16:10 Anonymizováno PRO PRO PRO PRO PRO

11.12.2024 11:47:15 Anonymizováno PRO PRO PRO PRO PRO

11.12.2024 12:18:12 Anonymizováno PRO PRO PRO PRO PRO

11.12.2024 14:09:43 Anonymizováno PRO PRO PRO PRO PRO

11.12.2024 14:14:59 Anonymizováno ZDRŽEL SE PRO PRO PRO PRO

11.12.2024 17:54:49 Anonymizováno PRO PRO PRO PRO PRO

11.12.2024 18:25:11 Anonymizováno PRO PRO PRO PRO PRO

11.12.2024 19:44:34 Anonymizováno ZDRŽEL SE PRO PRO PRO PRO

11.12.2024 19:55:27 Anonymizováno PRO PRO PRO PRO PRO
Děkuji za vykonanou práci všem 

členkám spolku. 

11.12.2024 20:46:19 Anonymizováno PRO PRO PRO PRO PRO

11.12.2024 22:41:42 Anonymizováno PRO PRO PRO PRO PRO

11.13.2024 15:47:24 Anonymizováno PRO PRO PRO PRO PRO

11.14.2024 8:17:53 Anonymizováno PRO PRO PRO PRO PRO

11.14.2024 9:05:12 Anonymizováno PRO PRO PRO PRO PRO

11.14.2024 13:05:12 Anonymizováno PRO PRO PRO PRO PRO

11.14.2024 22:16:38 Anonymizováno PRO PRO PRO PRO PRO

11.17.2024 19:16:43 Anonymizováno PRO PRO PRO PRO PRO

11.18.2024 9:58:01 Anonymizováno PRO PRO PRO PRO PRO

11.19.2024 12:56:16 Anonymizováno PRO PRO PRO PRO PRO

11.19.2024 21:18:57 Anonymizováno PRO PRO PRO PRO PRO

11.20.2024 8:33:10 Anonymizováno PRO PRO PRO PRO PRO

11.20.2024 15:04:00 Anonymizováno PRO PRO PRO PRO PRO

11.21.2024 13:12:16 Anonymizováno PRO PRO PRO PRO PRO
vzhledem k obecnému zdražování 

všeho navýšení členského 

11.21.2024 19:08:02 Anonymizováno PRO PRO PRO PRO PRO

Následující podněty směřují 

na vedení školy, nicméně 

věřím, že SRPŠ může účinně 

pomoci při jejich řešení:

1. ráda bych apelovala na zřízení důstojné 

šatny pro taneční obor v budově Na 

Vozovce. Aktuálni prostor nevyhovuje 

velikostí ani hygienicky. Při střídání dětí na 

výuce to tam vypadá jako na přelidněné 

skládce, oblečení je všude i na zemi, děti 

nemají místo k sezení. Není tam dostatečný 

prostor pro věšení, sezení, ani stání. Není 

možné ani otevřít okno, vzduch aby 

pohledal. V teplých měsících tam bývá na 

omdlení. Tomu nijak neprospívá ani 

bezprostřední napojení na záchod.

2. poprosím také zvážit nákup kvalitnějších 

hygienických potřeb. Toalety Na Vozovce 

jsou samy o sobě neútulné, celkový retro 

dojem je umocněn toaletním papírem, který 

se v ruce rozpadá a neplní tak svoji funkci. 

Papírové utěrky jsou v poslední době u 

některých umyvadel již lepší, bílé. To je 

pozitivní a timto velmi prosím zelené 

papírové utěrky zcela nahradit bílými.


